
Zápisnica z XXIX. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Podolie 

 

Dátum zasadnutia: 14.10.2022 o 18:00 hod. 

Počet prítomných poslancov: 7 

Neprítomní: 2 (Ing. Ján Gúčik, Ing. Róbert Augustín- obaja sa dostavili o 18.18 hod.) 

Počet hostí: 0 

 

K  jednotlivým bodom programu: 

 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia 

Pán starosta PaedDr. Rastislav Bobocký otvoril rokovanie zastupiteľstva, uvítal prítomných 

a skonštatoval, že počtom 7 poslancov je zastupiteľstvo uznášania schopné. Prezenčná listina 

je prílohou zápisnice. 

 

K bodu 2 a 3: Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie, 

schválenie programu 

Za zapisovateľku rokovania je určená: Alžbeta Augustínová  

Za overovateľov sú ustanovení:  Bohumil Čechvala 

                                            Tomáš Bobocký 

Za členov návrhovej komisie sú navrhnutí:  Miroslava Gúčiková 

                                                                       Mário Palcút  

                                                                     Ladislav Červeňanský  

Všetky materiály poslanci obdržali v dostatočnom predstihu. Uznesením č. 74/2022 bol 

schválený program zastupiteľstva. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  7/ 0/ 0 

 

K bodu 4: Schválenie príspevku na opravu kanalizácie pre Združenie PRESSKAN 

 

Pán starosta informoval o záveroch z rokovania Zboru zástupcov Záujmového združenia 

právnických osôb PRSSKAN. Zbor schválil výšku výnimočného príspevku pre členov 

združenia 6,5 € na obyvateľa a zároveň sa dohodlo, že sa každoročne bude uhrádzať príspevok 

0,5 € obyvateľ/rok. Všetko je to potrebné kvôli nedostatočnej funkčnosti výtlačného potrubia 



a je potrebné financovať rekonštrukciu. Prevádzkovateľ TAVOS a.s. to požaduje, inak hrozí 

odstúpenie od prevádzkovej zmluvy na PRESSKAN. 

 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  7/ 0/ 0 

 

K bodu 5: Úprava rozpočtu č. 1 na rok 2022 

Pán starosta predostrel návrh na úpravu rozpočtu na rok 2022, ktorý kopíruje skutočnosť 

plnenia. Nikto nemal žiadne výhrady.  

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  7/ 0/ 0 

 

K bodu 6: Odmeňovanie poslancov a členov komisií na základe zásad odmeňovania 

poslancov OZ 

Odmeňovanie poslancov sa realizuje na základe zásad odmeňovania poslancov OZ. Zahŕňa 

účasť na zasadnutiach OZ (odmena stanovená paušálne), pracovných poradách a komisiách 

(paušálne), za obrady (paušál), individuálnu aktivitu pri zveľaďovaní obce, kultúrnych akciách, 

atď. Pani Maráková vypracovala tabuľku, ktorú odkonzultovala so starostom a potom s 

poslancami, aby sa k nej vyjadrili. Nikto z poslancov nemal pripomienky. Schválili sa odmeny 

spolu vo výške 4 620 €. Tabuľka s výškou jednotlivých odmien tvorí prílohu č. 3 k uzneseniu. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

 

K bodu 7: Správy ZŠ s MŠ Podolie 

Pani riaditeľka požiadala OZ o vyjadrenie sa a schválenie školských dokumentov: 

a) Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za  školský rok 

2021/22, 

b) Ročný plán vzdelávania na r. 2022/2023 

c) Plán práce školy na šk. rok 2022/2023 

Poslanci schvaľujú dokument písm. a) a dokumenty pod písm. b) a c) berú na vedomie. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

 

K bodu 8: Schválenie nových nájomných zmlúv 

Osemnástim nájomcov v BD č. 1019 sa na konci novembra skončí nájomná zmluva. 

Šestnásť z nich prejavilo záujem o predĺženie, neprejavili záujem Paulovičová a Čechvalová. 

Všetkým boli schválené nové nájomné zmluvy do konca roku 2024. 



Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

Nájomná zmluva končí aj pani Proházkovej v BD č. 409. Poslanci jej schválili novú 

nájomnú zmluvu do konca roka 2024. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

Pán starosta informoval, že na uvoľnené dva byty je potrebné schváliť nových nájomcov. 

Poslanci mali k dispozícii už vopred zoznam a žiadosti nových záujemcov. Zo zasadnutia 

bytovej komisie bola ešte v poradovníku Sarah Toráčová, ktorej teda jednohlasne poslanci 

priradili byt č. 19. Na byt č. 9 prebehlo hlasovanie, v ktorom najviac hlasov získala Lenka 

Kovárová a druhá v poradí sa umiestnila Kristína Plichtová. Poslanci poverili starostu obce, 

aby najskôr oslovil víťazku hlasovania a pokiaľ by tá neprejavila záujem, tak sa byt ponúkne 

druhej v poradí. Poradovník sa nevytvoril, v prípade ďalšieho uvoľnenia bytov bude voľba už 

na novej komisii a novom zastupiteľstve, pretože pokiaľ by teraz aj niekto požiadal 

o vypovedanie nájomnej zmluvy, začne mu plynúť trojmesačná výpovedná lehota od 

novembra. Čiže najskôr sa môže nový nájomca nasťahovať až vo februári. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

 

K bodu 9: Prenájom nebytových priestorov v budove 526 

Nakoľko spoločnosť Slovetra a.s. zrušila prevádzku (Družstevná predajňa) v BD č. 526, tak 

je potrebné tento podnikateľský priestor ponúknuť do prenájmu. Poslanci sa uzniesli, že nová 

nájomná zmluva bude možná od 1.1.2023. Starostu obce poverili, aby zverejnil zámer na 

prenájom obchodných priestorov za cenu 100 €/mesiac + energie a réžia.  

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

 

K bodu 10: Rôzne 

Pán starosta s poslancami prerokovali žiadosť spoločnosti Slovetra a.s., v ktorej žiadajú 

o ukončenie nájmu dohodou k 10.10.2022. Poslanci sa jednohlasne dohodli, že nebude 

trojmesačná výpovedná doba, ale nakoľko je potrebné nájsť nového nájomcu, tak skracujú túto 

lehotu o mesiac a pán starosta tak môže ukončiť nájomnú zmluvu dohodou k 31.12.2022. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

 

K bodu 11: Diskusia 

V diskusii sa prihlásila o slovo pani poslankyňa Gúčiková, ktorá sa poďakovala 

všetkým poslancom a pánovi starostovi za činnosť počas tohto volebného obdobia. Každému 

adresovala zopár slov a tým, čo idú opäť kandidovať praje veľa zdravia, šťastia a úspechov.    



Následne sa k slovu dostal opäť pán starosta, ktorý celému obecnému zastupiteľstvu 

poďakoval za činnosť, pomoc a podporu, za dobré medziľudské vzťahy, výbornú 

komunikáciu a vyslovil želanie, aby aj nové zastupiteľstvo takto spolupracovalo ako toto 

končiace. 

Ďalej uviedol, že v najbližších komunálnych voľbách už nekandidujú pani Maráková, 

pani Gúčiková, pán Gúčik a pán Palcút. Každému poslancovi aj týmto končiacim sa 

individuálne poďakoval a každému odovzdal Ďakovnú plaketu za ich činnosť pre obec. Na 

záver osobitne poďakoval pánovi Gúčikovi, ktorý bol poslancom od roku 2002 a toto bolo pre 

neho posledné zasadnutie. 

K bodu 16: Záver 

Pán starosta poďakoval prítomným za účasť. Zasadnutie OZ sa skončilo o 19:05 hod.  

 

Zapísala: Alžbeta Augustínová 

 

V Podolí, dňa 14.010.2022 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Daniela Maráková ............................................. 

 

Ladislav Červeňanský ............................................. 

 

Zápisnicu podpísal dňa 17.10.2022 

 

        PaedDr. Rastislav Bobocký, v. r.  

             starosta obce 

 

 


